



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

LAMBERT & MURRAY MOVE ON TO FINAL AT WORLD CHAMPIONSHIPS

LAMBERT ET MURRAY ACCÈDENT À LA FINALE DES CHAMPIONNATS DU MONDE



WINNIPEG (August 24, 2022) - Frédérique Lambert of Montréal and Sam Murray of St-Hubert have advanced to the Mixed Doubles final at the World Championships being held in San Luis Potosí. The Canadians defeated Bolivia's Conrado Moscoso and Jenny Diaz Navia, 11-7, 11-9, 11-9 in Wednesday's semi-final.

Lambert and Murray faced the Bolivian team earlier in the week during the preliminary round but lost. The Canadian's were able to put that loss behind them to come up with a solid win to move on.

"It was a very fun match," said Frédérique Lambert. "Sam is an amazing partner. I think we played great when it came to the important points."

Sam Murray said, "I'm glad we came back strong in Mixed Doubles after having some tough doubles matches earlier in the day. We showed our character and we are ready for the final!"

This is the first time since 2014 that a Canadian team has played in a gold medal match at the World Championships.

Lambert also played in the Women's Doubles semi-final today with Michèle Morissette of Baie-Comeau, but the two lost to their opponents from Argentina. Murray also teamed up with Coby Luongo of Lethbridge in

the two lost to their opponents from Argentina. Murray also teamed up with Coby Iwaasa of Lethbridge in Men's Doubles but they were defeated by the team from Bolivia.

Lambert and Murray's match should be streamed on the International Racquetball Federation Facebook Page and YouTube Channel. It is scheduled for 7:00 pm Central, however times are subject to change.

Canada enters the Team Competition phase at the World Championships beginning tomorrow. The tournament concludes on Saturday, August 27.

[Link to the IRF Facebook Page](#)

[Link to the Draws and Results](#)

WINNIPEG (24 août 2022) - Frédérique Lambert de Montréal et Sam Murray de St-Hubert se sont qualifiés pour la finale du double mixte aux Championnats du monde qui se déroulent à San Luis Potosí, au Mexique. Les Canadiennes ont vaincu les Boliviennes Conrado Moscoso et Jenny Diaz Navia, 11-7, 11-9, 11-9 en demi-finale mercredi.

Lambert et Murray avaient affronté l'équipe bolivienne plus tôt dans la semaine lors de la ronde préliminaire, mais avaient perdu. Nos Canadiens ont pu oublier cette défaite derrière et remporter une victoire solide.

«C'était un match très amusant», a déclaré Frédérique Lambert, qui ajoute : «Sam est un partenaire incroyable. Je pense que nous avons bien joué les points importants.»

Sam Murray a déclaré, «Je suis content qu'on soit revenu fort dans le match de mixte double après avoir connu des matchs de double difficile. Nous avons démontré notre caractère et nous sommes prêts pour la finale!»

C'est la première fois depuis 2014 qu'une équipe canadienne participe à un match pour la médaille d'or aux Championnats du monde.

Lambert a également participé à la demi-finale du double féminin aujourd'hui avec Michèle Morissette, de Baie-Comeau, mais elles ont perdu contre leurs adversaires de l'Argentine. Murray a également fait équipe avec Coby Iwaasa de Lethbridge en double masculin, mais a été défait par une équipe bolivienne.

Le match devrait être diffusé sur la page Facebook et la chaîne YouTube de la Fédération internationale de racquetball. Il est prévu à 19h00 (heure centrale), mais les horaires sont susceptibles d'être modifiés.

Le Canada entre dans la phase de compétition par équipe des Championnats du monde dès demain. Le tournoi se terminera le samedi 27 août.

[Liens vers la page Facebook de l'IRF](#)

[Lien vers les tirages au sort et les résultats](#)

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

FOLLOW US



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca in collaboration with



Try email marketing for free today!